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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 24.04.2023 do 26.05.2023 
 

Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
 
- schválila prodej vozidla Městské policie Škoda Yeti, 
- souhlasila s červeným nasvícením budovy restaurace Pastýřská stěna na Světový den 

dárců kostní dřeně – 16. září 2023, 
- souhlasila s umístěním reliéfu Návrat lodníků na panelový dům čp. 1215, ul. Karla Čapka, 

Děčín I, 
- jmenovala konkursní komisi pro vyhlášené konkursní řízení na obsazení vedoucího 

pracovního místa ředitele/ředitelky Základní školy Děčín XXXII, Míru 152, p. o., 
- rozhodla poskytnout Plastik Model Klubu Děčín – Ústí n. L. modelářský klub, p. s., Telnice, 

individuální dotaci v oblasti sportu v r. 2023 ve výši 8.000,00 Kč, 
- schválila ukazatele hmotné zainteresovanosti ředitelů příspěvkových organizací 

statutárního města Děčín na rok 2023, 
- schválila Roční zprávy o hospodaření a činnosti příspěvkových organizací statutárního 

města za r. 2022 vč. návrhu na rozdělení zlepšeného výsledku hospodaření a jejich účetní 
závěrky k rozvahovému dni 31.12.2022, 

- schválila ceník pronájmu pro akci Mladé Labe na Smetanově nábřeží v rámci Městských 
slavností 2023, 

- schválila realizaci ohňostroje v kratším časovém rozsahu než v případě Ohňostroje 2022 
společností FLASH BARRANDOV Speciální efekty, s. r. o., v celkové hodnotě 220.000,00 
Kč bez DPH (266.200,00 Kč včetně DPH), 

- schválila ceník pronájmu pro akce Labefest 2023 a Ohňostroj 2023 na Smetanově nábřeží, 
- schválila smlouvu o zapojení do projektu „Potravinová a materiální pomoc nejchudším 

osobám II“, 
- zrušila Komisi pro posuzování návrhů na udělení Ceny statutárního města Děčín a odvolala 

jeho předsedu a členy, 
- na základě žádosti Ing. Bc. Anny Lehké odvolala Ing. Bc. Annu Lehkou z funkce členky 

Sociální komise a z funkce členky Komise prevence kriminality ke dni 22.05.2023, 
- pověřila paní Jitku Flachsovou a pana Petra Toncara, DiS., k provádění svatebních obřadů 

a užití primátorské insignie od 22.05.2023 do zániku mandátu, 
- rozhodla poskytnout individuální dotaci subjektu Mateřské centrum Bělásek, z. s., 

na projekt Běláskové klání v podzámčí ve výši 30 tis. Kč, 
- souhlasila s objednáním akce „Dětský den pro školy v Děčíně“, kterou pořádá Labská 

plavební společnost, s. r. o., Děčín v maximální výši 182.400,00 Kč vč. DPH, která bude 
hrazena z rezervy města, 

- schválila nové termíny schůzí rady města v roce 2023, tj. pondělní termíny nahrazuje úterý. 
 
 

 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání s jednatelem společnosti ARMEX Ing. Hlavsou – seznámení se záměry firmy 

v areálu Maxičky, se záměry a vývojem situace v Rozvojové zóně Děčín – východ, 

- podpisu smlouvy s Krajským vojenským velitelstvím v Ústí nad Labem – o součinnosti při 

voj. cvičení na území města a o spolupráci v kritických situacích, 

- sázení stromů v partnerském městě Pirna - v parku sídliště vysadil primátor Pirny dub a 

primátor Děčína lípu, jako národní stromy a symbol dlouhodobého partnerství obou měst, 
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- jarního aktivu akcionářů společnosti SVS a.s. v Ústí nad Labem - cílem přípravy Valné 

hromady akcionářů, seznámení se záměry investic a s možností koordinace, 

- Valné hromady Technických služeb Děčín a.s. – schválení účetní závěrky, výkazů a 

výsledků hospodaření 2022, 

- zasedání Správní rady Euroregionu Labe/Elbe v Ústí nad Labem – s cílem přípravy 

výročního sněmu (výsl. r. 2022 + plán 2023), 

- setkání s představitelem Českomoravské komoditní burzy Kladno Ing. Štorkánem v Praze – 

rozbor situace na trhu s energiemi a konzultace obchodní strategie pro nákupy města 

Děčín, 

- setkání s vedením společnosti JOB Leader, 

- jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a.s.  a předsedou představenstva OHK 

Děčín, 

- jednání se starostou Roudnice n. Labem Ing. Padělkem – o spolupráci obou polabských 

měst a o podílu Děčína na Erbovní stěně v Roudnici nad Labem, 

- jednání Komory statuárních měst a Rady Svazu měst a obcí ČR – on-line, s cílem přípravy 

Sněmu SMO a výstupů směrem k Vládě ČR, 

- zasedání Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, 

- uctění památky obětí 2. světové války a oslava osvobození republiky 1945, 

- zahájení Krajské soutěže HZS ve vyprošťování z havarovaného vozidla, včetně ukázek pro 

veřejnost, jednání s velitelstvím HZS před jednáním Bezpečností rady města, 

- jednání s ředitelkou pobočky ČSOB Děčín a představitelem ČSOB Praha  -  

o zlepšení bezpečnosti klientů banky v Podmoklech a prostředí v okolí banky, 

- jednání na KÚ ÚK s hejtmanem Ing. Schillerem a radní Mgr. Zalabákovou (školství) – o 

spolupráci mezi ZŠ a SŠ, o využití dotačních zdrojů ve prospěch škol v Děčíně, 

- přivítání představitelů partnerských měst v souvislosti s městskými slavnostmi v Děčíně – 

delegace Pirny (SRN), Přerova (ČR), Ružomberku (SR) Belchatówa (Polsko), Jonavy 

(Litva), 

- slavnostního předávání medailí vyznamenaným policistům a policistkám PČR na 

děčínském zámku, převzetí záštity nad akcí, 

- jednání s představiteli společnosti EMPEMONT s.r.o. - ohledně nabídky měření rychlosti v 

rámci ORP, 

- zahájení dřevosochání, Labefestu, Mladé Labe v rámci slavností města, 

- Terezínské tryzny - uctění památky obětem II. světové války, 

- Celostátního sněmu Komory statutárních měst a Svazu měst a obcí + setkání 

s prezidentem republiky v Olomouci, s vyjádřením nespokojenosti s projednáváním záměrů 

vlády, které dopadají na obce a města, 

- zahájení jednání Sdružení energetických manažerů měst a obcí na děčínském zámku – 

převzetí záštity, 

- zasedání Sněmu Euroregionu Labe/Elbe v Ústí nad Labem – výroční sněm k vyhodnocení 

roku 2022 a plánům 2023 včetně rozpočtu, 

- veřejného projednávání dokumentace vlivů na životní prostředí („přeložka I/13 Děčín – 

Manušice) v Benešově nad Ploučnicí, pořádaném KÚ ÚK odborem životního prostředí a 

zemědělství, 

- Bezpečnostní rady města 
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MP (městská policie): 

- v průběhu uplynulého měsíce požádal jeden strážník o ukončení pracovního poměru 
dohodou a jeden strážník odešel do starobního důchodu. Zároveň ukončili základní kurz 
dva noví strážníci a další čekatel aktuálně absolvuje poslední část úvodního vzdělávacího 
kurzu, 

- zástupci MP se podíleli na organizaci několika preventivních akcí ve spolupráci s orgánem 
sociálně právní ochrany dětí. Preventivní akce byly zaměřeny zejména na lokalitu sídliště 
Boletice, 

- ředitel MP se zúčastnil on-line jednání pracovní skupiny Kolegia ředitelů městských policií 
statutárních měst ČR. Tématem jednáni bylo zavádění nových legislativních pravidel do 
praxe a sociální zabezpečení strážníků městských policií. 

 
 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Galavečeru Děčínská kotva 2023, kde jsem zastupovala nepřítomného pana primátora při 

předávání ocenění vítězům mistroství ve floristice, 

- jednání Sociální komise - podání informací o projednaných bodech v oblasti sociálních věcí 

v radě města a nabídce služeb společnosti ProSeneo, podrobně viz zápis z komise, 

- jednání k problematice objektu Krásnostudenecká č.p. 104 – sestavení harmonogramu 

prací na základě rozhodnutí KHS. 

 

 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- pracovní jednání v rámci projektu MOBESA – plán mobility pro NP České Švýcarsko a 

CHKO Labské pískovce,  
o Z jednání vyplynulo například zásadní nutnost revitalizace A Podmokel, primárně 

prostoru před nádražím ČD, 
- jednání – Ing. Machala, p. Ušák, problematika lokality východního nádraží, 

- jednání Dopravní komise, viz zápisy, 

- Konference Smart Cities Symposium Prague 2023,  

- účast na Bezpečnostní radě, 

- jednání s energetikem města ohledně projektů EPC, 

- jednání s Lukášem Sochorem z projektu Otevřená města, 

- účast na Kulatém stolu na ICUK na téma AI, 5G a bezpečnost administrace. 

 

 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání Školské komise, 

- jednání s panem Kučerou o možnosti konání prestižního závodu Predator ještě v letošním 

roce, 

- jednání s panem Stejskalem nad možností podpory projektu rozvoje kreativního učení ve 

spolupráci s děčínskými základními školami a kulturními institucemi, 
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- florbalového turnaje Star Kids v rámci DC OPEN 23 na zimním stadionu, 

- tradiční sportovní Olympiády MŠ a ŠD na hřišti ZŠ Dr. M. Tyrše, 

- setkání s předsedou Sportovní komise panem Landou nad procesem rozdělení 5 mil. Kč 

(navýšení schválené zastupitelstvem), 

- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti oslav životních výročí, 

pracovních výročí, odchodu do starobního důchodu a ocenění dárcovství krve. 

 

 

 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
Připravované zakázky: 
 
- Péče o volně rostoucí keře - Část A pravý břeh,  

- Péče o volně rostoucí keře - Část B levý břeh,  

- Děčín, lávka ev.č. DC-006P přes Ploučnici – oprava lávky,  

- Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa – Malování,  

- Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa – Rekonstrukce EPS,  

- Fotovoltaický systém v objektu MŠ NA PĚŠINĚ – výkon FVE 17,86kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu MŠ KLOSTERMANNOVA – výkon FVE 19,74kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu MŠ RAKOVNICKÁ – výkon FVE 34,78kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu ZŠ NA PĚŠINĚ – výkon FVE 215,26kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu ZŠ ŠKOLNÍ – výkon FVE 188,94kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu ZŠ DR. MIROSLAVA TYRŠE – výkon FVE 95,88kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu ŠJ SLÁDKOVA – výkon FVE 122,20kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu MĚSTSKÁ KNIHOVNA DĚČÍN – výkon FVE 49,82kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu AQUAPARK DĚČÍN – výkon FVE 99,64kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu ZIMNÍ STADION DĚČÍN – výkon FVE 99,64kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu BUDOVA MAGISTRÁTU B1 – výkon FVE 26,32kWp,  

- Fotovoltaický systém v objektu BUDOVA MAGISTRÁTU B2 – výkon FVE 22,56kWp. 
 
Probíhající zakázky:  
 
Nadlimitní – služby  
-  RESTAUROVÁNÍ RŮŽOVÉ ZAHRADY A SALA TERRENY – restaurování výmalby Sala 

terreny,  

-  RESTAUROVÁNÍ RŮŽOVÉ ZAHRADY A SALA TERRENY – restaurování kamenných a 
kamenosochařských prvků.  

 
Podlimitní zakázka na stavební práce  
-  VŠ koleje, Nárožní 6, Děčín – výměna tepelných čerpadel,  

- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín,  

-  obnova historické části Podmokel - dokončení etapy C, 

-  výměna pláště a bleskosvodné soustavy ZŠ Děčín IV, Máchovo nám.,  

-  RESTAUROVÁNÍ RŮŽOVÉ ZAHRADY A SALA TERRENY – stavební práce.  
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Zakázky malého rozsahu na stavební práce (VZMR)  
-  oprava dlažby v prostou mezi venkovními bazény 33m a 50m na p.p.č. 2463/16 v 

Aquaparku Děčín. 
 
 
Byly uzavřeny smlouvy a předány k realizaci tyto zakázky: 
 
- inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Na Stráni – SP, Nábytek, IT,  
-  inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Máchovo nám. – SP, Nábytek, IT, 

-  inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Vrchlického – SP, Nábytek, IT,  

-  odkanalizování části města Děčín III. a IV. etapa – HO,  

-  MŠ Klostermannova – výměna nákladního výtahu,  

-  DZR Křešice – mobiliář,  

-  DZR Křešice – polohovatelné postele.  
 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
-  žádost o dotaci na projekt „Obnova Císařské vyhlídky na Kvádrberku“ byla úspěšná,  
-  byl zahájen proces zajišťování dotace prostřednictvím Agentury pro Sociální začleňování 

na projekt „Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská“, 

-  probíhá spolupráce na revizi Strategického plánu sociálního začleňování Děčín 2022 – 
2026,  

-  byla podána žádosti o dotaci na projekt „Podpora integrace držitelů dočasné ochrany v 
Děčíně II“,  

-  byl nastaven procesu finančních toků mezi dílčími subjekty (NNO a Knihovna Děčín) v 
rámci projektu „Podpora integrace držitelů dočasné ochrany v Děčíně“,  

-  u projektu „Domov se zvláštním režimem Křešice“ probíhá realizace a řeší se změna účelu 
užívání, byla podána žádost o dotační platbu za období únor – duben 2023,  

-  byl nastaven proces projektování vybavení v nových objektech pobytových sociálních 
služeb města Děčín,  

-  probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt „Zateplení DDM Teplická“,  

-  probíhá příprava žádosti o dotaci do programu Oranžové hřiště od Nadace ČEZ na dětské 
hřiště vedle dopravního hřiště u Kamenické ul.,  

-  byla podána žádost o dotaci na zpracování Akčního plánu pro udržitelnou energii a klima 
v Děčíně,  

-  byla podána žádost o dotaci na výměnu tepelného čerpadla v Zámecké Sýpce.  
 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zajistil podpis smlouvy o úvěru s UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a. s., 
- zajistil součinnost při přezkoumání hospodaření statutárního města Děčín za rok 2022, 

které ve dnech 2. – 4. 5. 2023 provedla společnost TOP AUDITING, s. r. o., Brno. 
Kontrolou nebyly zjištěny nedostatky, 

- připravil podklady pro veřejnosprávní kontrolu Krajského úřadu Ústeckého kraje na úseku 
agendy místního poplatku ze psů,  

- jednal s energetikem města k možným úsporám výdajů na energie příspěvkových 
organizací města, 

- jednal se zástupci Charitního sdružení a odboru pro sociální začleňování MMR ČR o 
postupu při vymáhání pohledávek města,  

- jednal s odbory o výši nedokončených investic.  
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TAJ (útvar tajemníka magistrátu): 
 
- registrační úřad pro nové volby v obci Bynovec, které se budou konat 17. června 2023: 

o vydal rozhodnutí o registraci kandidátních listin  
o vylosoval pořadí stran uvedeném na hlasovacím lístku  
o zajistil tisk hlasovacího lístku 

 
 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- ke dni 31.03.2023 byla již zavkladována směnná smlouva v k.ú. Křešice u Děčína mezi 

městem Děčín a soukr. osobami v blízkosti nově budovaného domu zvláštního režimu, 
- bylo provedeno vyúčtování služeb v bytových domech za rok 2022, 
- bylo provedeno odstranění havarijního skalního útvaru na Pastýřské stěně, 
- probíhají venkovní opravy a údržba objektu Multimediálního centra ATLANTIK, 
- byla zahájena oprava oplocení mateřské školy Kosmonautů 178, Děčín 27 – Březiny,   
- byla zahájena výměna oken ve věži tobogánu v Plaveckém areálu, 
- byla zahájena akce nová dlažba, nové laminátové příčky v určeném prostoru plaveckého 

bazénu Děčín, 

- byla zahájena rekonstrukce střešní krytiny a části krovu objektu základní školy Na Stráni 
v Děčíně, 

- byla zahájena akce oprava komunikací pro pěší v ZOO Děčín - II. a III. etapa, 
- byla dokončena akce rekonstrukce sálu budovy A6, Raisova 1155/3, Děčín IV, 
- byla dokončena úprava autobusové zastávky a parkoviště v ul. U Tvrze v rámci stavby 

„Úprava parkoviště, zastávka MAD a přechod pro chodce ul. U Tvrze, Děčín VI“, 
- byla dokončena oprava propustku na Maxičkách v rámci stavby „Oprava propustku přes tok 

Ostružník, Děčín – Maxičky“, 
- byla dokončena oprava lávky přes Jílovský potok v rámci stavby „Oprava lávky DC-016L 

přes Jílovský potok, Děčín“. 
 
 
 

OSK (odbor školství a kultury): 
 

- se zúčastnil konference „Výzvy vzdělávání v Ústeckém kraji“, 
- se zúčastnil 6. pracovní setkání odboru školství, mládeže a tělovýchovy KÚ ÚK, pracovníků 

odpovědných za oblast školství v ORP a zástupců MAP, 

- zajistil Slavnostní pietní akt 2023 u příležitosti 78. výročí od konce 2. světové války, 

- koordinoval přípravu městských slavností, 

- dne 13.05.2023 proběhl zápis do mateřských škol.  

 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
 
- celostátního odborného semináře Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů ČR, z. 

s. v Olomouci, 
- jednání s odbornými pracovníky magistrátu ne téma „Nedokončený dlouhodobý majetek 

města“, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu a města u příležitosti životních a 

pracovních výročí,  
- jednání se zástupcem firmy Dynatech na téma kontrola zveřejnění smluv v registru,  
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- jednání s odbornými pracovníky magistrátu v pracovní skupině „hazard“, 
- společně s primátorem města závěrečného jednání k ukončenému provedenému auditu ve 

statutárním městě Děčín, 
- slavnostního kladení věnců u pomníku na Folknářích u příležitosti Dne vítězství, 
- jednání s odbornými pracovníky ke stavbě DOZP Křešice, 
- setkání s tajemníky Ústeckého kraje – výměna vzájemných zkušeností, 
- setkání se zástupci partnerských měst statutárního města Děčín v rámci Městských 

slavností v Děčíně, 
- účast na konferenci Internet ve státní správě a samosprávě (digitalizace, digitální identita, 

spisová služba, využití umělé inteligence, kybernetická bezpečnost samospráv, Portál 
občana a mobilní aplikace apod.), 

- jednání se zástupci firmy EMPEMONT s.r.o. – nabídka měření rychlosti v rámci ORP 
Děčín, 

- výjezdní jednání se zástupci Chráněné krajinné oblasti – nabídka pozemků, 
- jednání s ředitelkou Finančního úřadu Děčín – získání informací k zavedeným 

zaměstnaneckým benefitům, 
- jednání s odbornými pracovníky z budoucímu zavedení systému „Mobilní rozhlas“ pro 

občany města, 
- jednání k problematice pozemku v Děčíně-Březinách a získání dotace, 
- zahájení kontroly Okresní správy sociálního zabezpečení, která proběhne na magistrátu, 
- jednání s odbornými pracovníky magistrátu a města k řešení problému v bývalém domě 

s pečovatelskou službou v Děčíně VI-Želenice, Krásnostudenecká ul., 
- jednání Bezpečnostní rada obce s rozšířenou působností Děčín (roční zpráva o stavu 

prostředků pro varování osob v ORP Děčín, zpráva o stavu připravenosti složek IZS 
dislokovaných v ORP Děčín). 

 
 
 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy z řad členů ZM – 27.04.2023 
 
 
Ing. Kubš 

 
Požaduje sdělit od rady města detailnější informace k zavedení zastávek MHD na znamení na 
vybraných linkách 
Odpověď: 
Veřejnost byla o změně, která bude platná od 1.7.2023 informována na webu města 
https://www.mmdecin.cz/deni-ve-meste/4791-nektere-autobusove-zastavky-budou-od-1-cervence-na-
znameni. 
Informace zveřejnil již také DPMD, a.s.  https://www.dpmdas.cz/cestovani-mad/aktualne/item/175-
zastavky-na-znameni 
Dále je informace zveřejněna ve Zpravodaji 9/2023. 

 
 

ZEVO - Požaduje informaci o financování studie a další harmonogram prací 
Odpověď: 
Na zastupitelstvu města Děčín, které se konalo v prosinci 2021 byla schválena usnesení Územní 
energetická koncepce statutárního města Děčín a její varianta číslo 2 - Akceptační scénář s mírným 
úbytkem poptávky po teple ze SZTE a rozvojem obnovitelných zdrojů energie a alternativních zdrojů 
energie bez ZEVO. Zároveň byl uložen úkol radě města, předložit do posledního zasedání zastupitelstva 
města v roce 2022 dopracovanou územní energetickou koncepci o studii proveditelnosti ZEVO.  
Z časových důvodů byla celá studie  předložena do RM v březnu 2023 a do zastupitelstva města v dubnu 
2023. Celá studie byla financována z rozpočtu města Děčín ve výši 525140,- Kč s DPH. 
Proběhla schůzka s Ing. Skalickým, kde byla řešena energetika a odpady. Další jednání neproběhlo z 
důvodu odvolání Ing Skalického z funkce náměstka primátora pro rozvoj města a IT. 
V současné době je nutné počkat na jmenování nového náměstka primátora pro rozvoj města a IT, vytvořit 
pracovní skupinu a vyřešit další postup, jak v energetice (ZEVO), tak i v odpadovém hospodářství, jelikož 
obě témata spolu významně souvisejí. 

 
 

Bc. Zdobinský 
 

Požaduje doplnit harmonogram prací – Husovo náměstí etapa C 
Odpověď: 
V květnu 2023 bude komise vyhodnocovat veřejnou zakázku na dokončení etapy C revitalizace Podmokel, 
jejíž doporučení bude schvalovat rada města. Doba realizace by podle smlouvy o dílo měla být 90 dní. 
Vlastní harmonogram prací předkládá zhotovitel po podpisu smlouvy o dílo. 

 
 

Požaduje doplnit harmonogram prací – DZR Křešice 
Odpověď: 
Aktuální harmonogram prací byl panu zastupiteli zaslán. 

 
 
 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad zastupitelů – 17.05.2023 
 
 
Ing. Bc. Brčák 

 
Požaduje prověřit ztrátu žádosti investora K2 invest s.r.o. na výstavbu domova pro seniory 
v Děčíně-Březinách, která byla zaslána datovou schránkou před prázdninami v roce 2021 
a informaci o výsledku šetření zaslat Ing. Bc. Lehké. 
Odpověď: 
Panu zastupiteli byla zaslána chronologie řešení žádosti spol. K Invest s.r.o. - z uvedeného 
vyplývá, že žádná žádost nebyla nikým ztracena a vše bylo s ohledem na jednání rady města 
ukončeno. 
Informace o případu a šetření problematiky zaslána Ing. Lehké e-mailem a v kopii panu 
tajemníkovi. 

 
 

Ing. Lehká 
 

Požaduje prověřit, zda byla podaná žádost o dotaci na demolici objektu na pozemku 
v Děčíně-Březinách (bývalá školka) a s jakým výsledkem. 
Odpověď: 
Informace z MMR k vyhlášení dotačního titulu na demolici objektu: k 05.01.2023. 
V poslední výzvě v podprogramu Demolice budov v sociálně vyloučených lokalitách byl ukončen 
příjem žádostí v červenci 2022. Pro rok 2023 demolice nejsou mezi předpokládanými 
podpořenými oblastmi. Na další období bude záležet zejména na schváleném rozpočtu. I 
kdybychom tomu byli rádi, není bohužel možné každý rok podpořit všechny oblasti. Žádost 
nemohla být podána. 
Za OMH k dané problematice sdělujme, že rada města se problematikou odstranění stavby 
bývalé MŠ Březiny čp. 151 zabývala na svém zasedání dne 05.10.2021 a usnesení nebylo přijato. 
Následně řešil OMH opět možnost prodeje, či práva stavby, avšak ani tato usnesení nebyla 
přijata. 

 
 

 
 
 
 


